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Forretningsudvalgsmøde mandag den 25. maj 2023   

Sted: Fælleshytten i Gl. Harlev 
 

Deltagere: Merethe Jelsbak Raundahl, Sol Strømbo Hansen, Marie Hastrup Sørensen, Carsten 

Dam Hyldal, Helene Juul Munch, Nina Overgaard, Søren R.W. Danielsen, Per Henrik Thygesen 
 

Referat med kursiv  

 
Dagsorden:  
 

1. Godkendelse af dagsorden  

 

2. Orientering fra formanden 

 

2.1. Henvendelse fra borgere i nord vedr. solceller 

Der forelægger pt intet officielt for fællesrådet, men vi er opmærksomme på potentialet for 

solceller i området.  

 

2.2. Henvendelse fra TV2 Østjylland vedr. grusgrav på Stallinggårdvej, ældre gård i 

Ådalsparken, jordbunker i Gl. Harlev etc.  

En repræsentant for Gl. Harlev borgerforening (Tina M. Dam) vil sammen med Merethe udtale 

sig om jordbunkerne ved Gl. Harlev. Merethe udtaler sig som nabo/lokal i Gl. Harlev. 

Kommunen er opmærksomme på problematikken med jordbunkerne og har også gentagne 

gange forsøgt at gøre noget i løbet af de forgangne 6 år.  

 

2.3. Velkomstmøde for nye borgere den 20. august 2023 kl. 15-17. Hvem deltager? 

Merethe og Nina deltager ved velkomstmødet. Eventuelt også: Marie og Helene 

 
3. Punkter til drøftelse  

 

3.1. Drøftelse af vedtægtsændringer 

 

3.1.1. Nuværende forefindes her: http://www.harlevfr.dk/wp/wp-

content/uploads/2021/06/Vedtaegter-Harlev-Faellesra%CC%8Ad_27.-maj-2021.pdf 

 

3.1.2. Forslag til vedtægtsændringer er vedhæftet. Gennemgang af vedtægtsændringerne med 

dertilhørende ønsker til omformuleringer og justeringer.   

 

3.2. Borgermøde den 11. maj 2023_drøftelse af indhold, form og ”næste skridt”. Meget flot 

arrangement - flot fremmøde fra både lokale og kommunen. Fremmødet og spørgelysten fra 

lokale vidner om stort engagement og interesse fra lokalområdet i de aktuelle emner. Næste 

skridt: Der er lavet en aftale med Rikke Sørensen (borgerinddrager); at der gives besked så 

snart der er planer om et nyt inddragelsesmøde/borgermøde, da Harlev Fællesråd gerne vil 

med ind over.  

 

3.3. Ekstraordinær generalforsamling_den 19. juni kl. 17 i konfirmandstuen Gl. Harlev. 

Dagsorden, kommunikation, forplejning, ansvarlige. Indtil vedtægtsændringerne træder i kraft 

Harlev 25. maj 2023 

http://www.harlevfr.dk/wp/wp-content/uploads/2021/06/Vedtaegter-Harlev-Faellesra%25CC%258Ad_27.-maj-2021.pdf
http://www.harlevfr.dk/wp/wp-content/uploads/2021/06/Vedtaegter-Harlev-Faellesra%25CC%258Ad_27.-maj-2021.pdf
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kaldes det stadig for et ekstraordinært repræsentantskabsmøde. Mødet annonceres i den 

kommende udgave af Paraplyen. Dagsorden: Valg til forretningsudvalget + behandling af 

vedtægtsændringer. Ingen forplejning. Forslag til vedtægtsændringerne ligges på 

hjemmesiden (Marie), når de er sendt ud sammen med invitationen (Merethe).     
 

4. Infrastruktur og erhverv 

 

4.1. Materiale fra Kristian Søberg_Drøftelse af indhold og aftale om hvorvidt og 

hvordan vi anvender det fremadrettet. 

Fint input. Vi har mange af de samme tanker. Vores tilgang er fortsat blandt andet, at der skal 

være fornuftig gennemkørsel og der skal tages hensyn til de bløde trafikanter. Fællesrådet har 

ved gentagne lejligheder givet udtryk for, at det er hensigtsmæssigt at trafikken ikke ledes ud 

på Stillingvej, men i stedet ledes til afkørslen ved Skovby.   

 
5. Kommunikation og PR 

 

5.1. Næste nummer af Paraplyen. Udkommer den 2. september, deadline er 7. august.  

 

5.2. (Tilføjet) Der ytres ønske om præsentationsfolder, der kan bruges til velkomstmøde for 

nye borgere. Til print. 100 stk. (Marie)  
 

6. Byudvikling, natur og miljø 

 

6.1. VAM-grunden_Konkret plan er udarbejdet. Konkret plan er sendt til Henrik Højmose. 

Henrik har vendt tilbage og henviser til en øget interesse for grunden med mulighed for at 

bygge. Opfølgning og beslutning om ”næste skridt”. Merethe samler op.   

 

6.2. Stimøde med vores naboer _Hørslev Stigruppen, Skjørring, Stigruppen, Sjelle, 

Stigruppen Borum/Lyngby, Stigruppen Hørslev, Stigruppen Harlev, Stigruppen Herskind, 

Skivholme, Herskind Hede. Status og næste skridt v. Sol Intet nyt 

 

6.3. Stiforbindelse bag om Harlev Mølle: Syd v. Merethe.  

Status vedr. dialog med lodsejere og mulig mødedato. Der arbejdes på mødedato. Merethe 

deltager. Marie og Carsten kan eventuelt også deltage ved mødet. Merethe sender mødedato 

til begge, så snart den er på plads.    

 
7. Fællesskaber på tværs 

 

7.1.Fællesskaber på tværs_Status v. Merethe  

 

7.1.1. Der afholdes statusmøde i styregruppen bestående af HI&K, HIK og Fællesrådet den 30. 

maj. DGI deltager også. Merethe deltager på vegne af Fællesrådet.   

 

7.1.2. Bob Marley koncert og Jamaica Reggae afvikles den 7. juni i HI&Ks kantine 

 
 
 
 
 
7.2 Undersøgelse af skoleveje i Aarhus Kommune_møde den 13. april 2023.  

7.2.1. Er der nyt i ”sagen” 

Afventer opdatering/en eventuel skolevejsanalyse. Sol kontakter Lars (Skoleleder) for at høre, 

om der er nyt i sagen.   
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7.3.Ny daginstitution_Projektet er udsat 1-2 år grundet anlægsloftet. Eventuel mulighed for 

at løfte tiltag via velfærdspuljen. Orientering, drøftelse og beslutning om ”næste skridt”. 

Fællesrådet er positivt indstillet overfor at drøfte mulighederne. Kræver også at kommunen 

trækker af på det.    

 
8. Eventuelt 

 
 
 
 


